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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Karl-Petter Thorwaldsson (S)

2021/22:1044 Arbetsmiljön på Rise

Rise är ett statligt forskningsföretag med 2 800 anställda och är ett av Europas 
största forskningsinstitut, med huvudkontor i Göteborg. 

Rise har i flera år fått bottenbetyg i medarbetarundersökningar och även i egna 
interna utredningar vad gäller arbetsmiljön. Göteborgs-Posten avslöjade i förra 
veckan att den hyllade forskningsjätten haft en lång period av 
arbetsmiljöproblem, där bland annat flera medarbetare utsatts för kränkningar. 

I samma avslöjande kom det även fram att Rises ledning har skrutit om hur de 
hjälpt Sverige under coronakrisen, men i själva verket har de motarbetat de 
anställdas initiativ under pandemin. 

Uppgifterna som Göteborgs-Posten avslöjat, där fler medarbetare vittnar om 
bristfällig arbetsmiljö, är bedrövliga. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till näringsminister 
Karl-Petter Thorwaldsson:

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att komma till rätta med de problem 
som har framkommit gällande arbetsmiljön på Rise?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-09
Besvaras senast
2022-02-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


